

Referat



Bestyrelsesmøde i Møn Bridgeklub tirsdag den 28/7 2026 kl. 17:00 – 19:30 i Klubben			
Deltagere:	Bodil Knörr, Gunnar Langkilde, Henrik Jarlbæk, Jens Erik Hammer, Peter Bløcher, Villy Jochumsen		
Fraværende/afbud:	Per Møller Hansen		
Mødeleder:	Henrik Jarlbæk	Referent:	Gunnar Langkilde

Dagsorden		Referat / beslutning	Ansvarlig(e)
1	Godkendelse af dagsorden	Godkendt	Alle
2	Nyt fra formanden		Henrik
	Distrikt Storstrøm og DBF	Negativ reaktion om forslag fra Distriktet om "Kommende arrangementer på vores hjemmeside". Vi foreslår i stedet at det samles på distriktets hjemmeside.	Henrik
	Kommunen	Overskud fra Vordingborg Festuge kan søges. Ingen forslag da vi ikke forventer at have en chance for bevilling.	Henrik
3	Orientering fra kassereren		Per
	Status: Bank og Kasse	Bank: 83.098 kr	Per
	Status i forhold til budget	Ultimo juni er status kr. +6.700 ift. budget. Indtægter ca. kr. +1.500. Udgifter ca. kr. -3.500.	Per
	Kontingentopkrævning for sæson 2026/2027	Per udsender opkrævning ca. 1. september. (2 har allerede betalt).	Per
	Betaling i baren hvordan går det?	Der vil blive opfordret til at huske at betale samtidig med afhentning af nydelser.	
4	Antal medlemmer opdatering til DBF	77 primære medlemmer	
5	Sæson efterår 2026		-
	Turneringsledere	Mandag: Henrik, tirsdag: Anders, torsdag: Gunnar	Jens
	Spilleplaner status	Hver turneringsleder laver spilleplan for sæsonen og sender til Peter, som lægger planerne på hjemmesiden.	Jens
	Hjemlig Hygge status	Ingen hold har meldt ind, derfor ingen Hygge i denne sæson.	Jens

	Substitutliste status	<i>Bodil har kun få substitutter. Formanden udsender opfordring til at melde sig som subber.</i>	<i>Bodil</i>
	Arbejdsplaner status	<i>Bodil laver som vanligt arbejdslistes.</i>	<i>Bodil</i>
	Juleafslutning dato	<i>Juleafslutning holdes 15. december.</i>	
	Åbent Hus i uge 42 (13/10)	<i>Turneringsleder: Gunnar</i>	
6	Markedsføring		
	Facebook-kampagne	<i>Den betalte kampagne løber i hele august måned. En side vil være på vores hjemmeside i et år. Henrik aftaler med udviklerne om anvendelse af materialet efter kampagnen.</i>	<i>Henrik</i>
	Flyer til omdeling	<i>Der er kommet forslag om at lave en flyer til omdeling og uddeling. Henrik viste et udkast til en flyer af postkortstørrelse, hvor den ene side er med tekst, mens den anden side skal indeholde logo og kontaktinfo. Henrik udformer endeligt forslag og Jens indhenter tilbud på trykning.</i>	<i>Henrik</i>
	Bridgens Dag søndag 30/8	<i>Vi deltager ikke i år, men overvejer at deltage næste år.</i>	
	Åbent Hus i Foreningernes Hus 12/9 eller 19/9	<i>Det bliver den 12. september. Vi vil deltage med aktivt spil i vore lokaler.</i>	<i>Henrik</i>
	Resultater i Ugeavisen	<i>Peter har kontakt med bladet og opfordres til at få indflettet vores ønske om flere medlemmer i teksten.</i>	<i>Peter</i>
7	Materiel / inventar status	<i>Henrik foreslog, at vi søger fondsmidler til en storskærm i lokalet, bl.a. til undervisning. Gunnar tester vores projektor. Torsdag den 17. september kl. 10:00 rydder Jens, Henrik og Gunnar op i maskinrummet.</i>	
8	Bestyrelsesmiddagen 19/9 mad m.v.	<i>Kl. 18:30 i Huset - Peblingerende. Gunnar/Bodil indhenter tilbud på mad. Bodil er ansvarlig for borddækning mm.</i>	<i>Gunnar og Bodil</i>
9	Eventuelt	<i>Gunnar sørger for opdateret navneliste til Peter, som lægger på hjemmesiden.</i>	<i>Alle</i>
10	Næste møde(r)	<i>Torsdag den 24. september kl. 17:15 og 19. november kl. 17:15</i>	<i>Henrik</i>